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Eva Lenngren informerade om arbetet med den dialog som startad med lokalhyresgästerna i 

konstnärslokalerna i Hökarängen. Syftet är att få till en bättre förståelse parterna emellan för den 

verksamhet som bedrivs och en utveckling av både området och verksamheterna.       

 

Linus Johansson informerade om att SP (Statens Provningsanstalt) genomfört en revision av 

bolagets miljö- och kvalitetsledningssystem med ett positivt resultat, vilket medför att bolaget 

behåller certifieringen. Allmänt kan nämnas att revisionsledarna var nöjda med bolagets arbete.  

 

Linus Johansson informerade om att två boende har överklagat Hyresnämndens beslut att 

godkänna bolagets arbete med standardhöjande arbeten inom ramen för projektet Grow Smarter 

för de första två husen. Arbetena i övrigt följer plan. 

 

Vd informerade om att bolaget har avslutat samrådet avseende ombyggnaden av Linjalen i 

enlighet med informerad tidplan, för att nu be om godkännande från hyresgästerna i de delar av 

ombyggnationen som berör de allmänna ytorna.  

 

§ 11 Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor anmäldes 

 

§ 12 Mötets avslutning 

 

Ordföranden förklarade mötet avslutat.  

 

 

Vid protokollet: 

  

 

 Linus Johansson 
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